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Abstract (en)
An inductive switch-on sensor for battery-operated coin testers having an oscillator whose output signal changes when a coin passes through
the region of the sensor, a capacitor which can be discharged via a resistor being charged periodically via a transistor, which is connected to
the oscillator, in an emitter follower circuit, such that no current flows through the transistor when the oscillator voltage is reduced, and a further
transistor, which is connected to the battery voltage and produces a switch-on signal, is driven via the transistor (T2).

Abstract (de)
Induktiver Einschaltsensor für batteriebetriebene Münzprüfer mit einem Oszillator, dessen Ausgangssignal sich ändert, wenn eine Münze den
Bereich des Sensors durchläuft, wobei über einen an den Oszillator angeschlossenen Transistor in Emitterfolgerschaltung ein über einen
Widerstand entladbarer Kondensator periodisch so aufgeladen wird, daß der Transistor bei Verringerung der Oszillatorspannung stromlos wird und
über den Transistor (T2) ein weiterer an Batteriespannung liegender, ein Einschaltsignal erzeugender Transistor angesteuert wird.
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